
 
Spydeberg sokn 

 
Møtebok Spydeberg menighetsråd 10.10.24  

  
Konstituering:   
  
Til stede:  
Faste medlemmer: Gro Siewartz Nielsen, Iver Ludvig Våler Langseth, Sigmund 
Lereim, Tom Erik Unnerud Røed, Silje Kibsgård Fjeldbraaten, sokneprest Marita 
Solberg Bjerke og daglig leder Terje Stenholt.  
Varamedlemmer: 2. vara Berit Svenneby og 3. vara Elisabeth Egeberg (møter fast 
som leder i diakoniutvalget) 
Gjester: Alle ansatte i team Spydeberg, student Jane Fosser og Johan Heggelund. 
Forfall: 1. vara Ingjerd Bøe Egeland. Leder Anne Kiserud + de inviterte gjestene; 
Jon Olav Meling Kvamsøe Mads Vegard Isachsen, Toril Aas og Johan Heggelund. 
 
Soknepresten åpnet med å lese søndagens tekst og ba en kort bønn. 
 
Ansatte og student presenterte seg og sitt arbeidsfelt/arbeidsoppgaver: 
Jane Fosser: 
Er fra Ørje. Glad for menighetspraksis i Spydeberg i 5 uker. Ble glad i 
menneskene og Spydeberg med en gang. 
Trude Skjeltorp: Var gjest på MR før sommeren (ivaretatt- men ønskes velkommen). 
Jobba her i 5 år. Ansvarlig for kirkelig undervisning og læring (tidligere 
trosopplæring). Veldig fornøyd med team og arbeidsforhold. Kan melde om 58 
påmeldte konfirmanter pr. i dag. Vi må legge gode planer for konfirmantåret 
med så mange flotte ungdommer som vil konfirmere seg i kirken. 
Suksessfaktorer: Leir, «personlige» konfirmasjonsgudstjenester m.m. Ønsker 
at MR vurderer om alle konfirmasjoner i Spydeberg kirke fra 2026 er på 
lørdagene (2). 
Bård Leite: 
Organist i Spydeberg siden 2008. Nå økes stillingen til 70% i minimum et år. 
Planlegger konsert med Hot Club de Norvège i februar. Innspill til dato? Rådet 
mener en fredag er beste konsertdag i Spydeberg. Oppfordrer til å sjekke IØ 
sin kulturkalender for å unngå kollisjon med andre større konserter i 
kommunen. Ungdomssenteret har ikke lagt planer for 1. semester 2025. 
Billettpris kr. 250,- «Organistens konsertpott» fra kirkelig fellesråd kan brukes 
som undersuddsgaranti. Målet må være at konserten går i balanse. 
Pål Tronstad: 
Døpt her i 1970. Da tentes det en gnist i meg. Veldig glad for endelig å ha fått 
hjelp av Toril Aas og Mads Vegard Isachsen ute og inne nå. 
Bente Schie: 
Har mitt hovedsete her i Heli kirke. 4% stilling. Veldig glad i denne jobben. 
Bytter noen ganger når vi trenger det. 
 
 
 



Torgunn Hoff: 
4% stilling med hovedarbeidssted Hovin kirke. Har vielser noen lørdager i 
tillegg til søndagsjobbing. Trives godt i jobben. 
Sokneprest Marita: 
Jobba et halvt år som sokneprest i Spydeberg nå. Har vært en travel periode. 
Første gravferdsuka jeg har nå, som ikke det er gravferder i Spydeberg. Trives 
godt med teamet og arbeidsforholdene.  
 
Terje Stenholt 
Daglig leder og administrativ ressurs i Spydeberg siden 1.1.23. Trives godt. 
Stolt og imponert over dere som er folkevalgte kirkepolitikere og gjør dette 
arbeidet på deres fritid. Glad i kirkedemokratiet. Det å forankre en del 
beslutninger her er viktig for meg.  
 
 
Saksliste:  
 
56/24 Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 05.09.24  
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. Møtebok fra 05.09.24 godkjennes med 
følgende endring i sak 48/24: Vedtak 1. ledd; Gjelder Spydeberg kirke. Er rettet opp. 
 
57/24 Løper til Heli kirke. Nye prøver ref. vedtak i sak 49/24 lagt fram i møtet. Pål 
kirketjener spiller inn at tilsvarende tepper i Spydeberg kirke loa en del første året og 
at det har løsna litt i liminga. Viktig at det blir festa godt på flisene.    
Vedtak: Vi velger mørk blå med innslag av grått. Alt 2. 26.09.24. Vil ikke ha løper i 
våpenhuset. Kirkeløper legges fra terskel i skipet til vegg under altertavle. 
 
58/24 Gudstjenesteplan 1. halvår 2025.Ettersendt før møtet 
Forslag til vedtak: Planen vedtas slik soknepresten foreslår. Terje deler den med 
administrasjonen som legger den inn i vårt planleggingsverktøy. Blir det endringer 
(klokkeslett f.eks) må de meldes til postmottak@iokf.no umiddelbart. 
 
 
59/24 Julegateåpning ved SMH 
Vedtak: Menighetsrådet ønsker å være synlig på julegateåpningen 30.11. og ha 
åpent på SMH med salg av vafler m.m. i samarbeid med Gjenbruken. Tilleggsinfo fra 
Trude og Marita som har hatt møte med Småbyen v/ Tina: Offisiell åpning av 
«julegata» med snorklipping ved SMH kl. 12.00. Ønske om halmballer, juletre, 
bålpanne og tilhørende julestemning utenfor SMH. Gjenbruken selger varer fra 
butikken. Menighetsrådet selger vafler og evt. andre spiselige produkter. All inntekt 
går til Gjenbrukens kasse/Vipps. Oppstart kl. 11.00. Slutt kl. 15.30. Mulighet for å 
sitte i peisestua for de som ønsker det. Silje gjør i stand fredag kveld (29.11).    
 

1. skift kl. 11.00 - 13.30. Crew: Silje (skiftleder), Marita og Tom Erik 
2. skift kl. 13.30 – 15.30. Crew: Berit (skiftleder), Elisabeth og Sigmund 
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60/24 Orienteringssaker 
 
Fra SMH: 
Orientering fra økonomikomiteen v/ Johan Heggelund 
Utgår. 
Forslag til søknad om midler fra Sparebankstiftelsen (vedlagt innkallingen) 
Hva tenker vi å bruke midlene til? Bytte belysning i hele huset? Varmepumpe nede? 
Støydemping i salen nede? Få ettergitt husleie av Grønsen AS for det vi investerer i 
fastmontert utstyr? 
Fra nestleder: 
Valg av leder og nestleder i neste møte  
Anne har signalisert at hun vil fortsette et år til. Iver stiller gjerne sin plass til 
disposisjon. 
Nyåpning av Ungdomssenteret 
Prostiprest Jon Olav og MR-leder stiller på åpningsfesten lørdag (blomst fra MR – 
Anne ordner). Sokneprest og prost stiller på festmøtet søndag. 
 
Fra fellesrådets representant: 
Noen saker vi jobber med: Budsjett 2025. Lydanlegg (teleslynge). Utbygging 
IØ-kirkekontor: Anbudene åpnes 18.10. Minnelund skal påbegynnes ved 
Spydeberg kirke i 2025. Nye p-plasser ved Hovin kirke er i prosess. Gravfeste-
avgift foreslås økt til 315 kroner (forsiktig økning). Minnelund i Askim krever 
reguleringsplan og arkeologiske utgravinger- blir dyr og forsinket. Kirken tar 
over eierskap til gravplasser fra tidligere OVF (nå Alstad). Det betyr at vi 
slipper å betale leie for disse slik vi har gjort i «alle år».    
Det er planer om jegermesse i Spydeberg kirke i september 2025. 
Neste møte i fellesrådet er 15.11. Alle får møtebok fra møtet (Terje sender ut) 
 
Fra diakoniutvalget: 
Fin samling på «Møteplassen» sist torsdag. Terje og Jane til stede. Det var fint. 
Skal lage en flyer med info om 2025. Allehelgen 2025: Ønske om å tenke litt 
nytt/mer da. 
 
Fra Spydeberg gjenbruksmiljø: 
Det går bra i butikken. Kassaoppgjør med tilhørende dokumenter leveres 
jevnlig. 
 
Fra soknepresten: 
Gjenbruk av gudstjenesteprogram. Kommer i neste møte. 
Gudstjeneste- og musikkutvalg. Ønsker det opp og gå igjen. Noen som har lyst 
til å være med? En fra Rådet + 1-2 utenfra. Har tenkt å spørre Sagrusten. Tas 
opp i neste møte. 
 
Fra daglig leder: 
Skattefradrag ved vipps-gaver kirkeofring. Foreløpig pristilbud: Kr. 1500 i 
oppstartskostnad. Kr. 299 i månedlig kostnad. Tas opp som vedtakssak i neste 
møte. 
Refusjonsbilag skal brukes ved utlegg for Spydeberg sokn og Spydeberg 
Gjenbruksmiljø. Lever kvitteringer til Terje, så fyller han ut bilaget. 
 



 
61/24 Eventuelt 

1. Sommersamarbeid Spydeberg—Hobøl-Skiptvet. Saksgrunnlag og forslag til 
gudstjenesteplan for sommeren 2025 var vedlagt innkallingen. 
Vedtak: Samarbeidsmodellen gjøres til en fast ordning og plan for 
gudstjenester sommer 2025 bifalles. 
 

2. Fast utleie på SMH til Spydeberg Brass; Trygve Nesje la fram saken. De 
ønsker å leie kjellerstua til øvelser hver tirsdag fra kl. 18-22. Har ikke noe sted 
å øve nå. Trenger også et sted å lagre en del instrumenter på huset. Har 
egen forsikring på instrumentene.  Det er aktuelt å leie fra nyttår. Må avklares 
i løpet av oktober. De kan klare å betale kr. 1000,- pr. måned. Kan bidra på 
flere arrangement i menigheten. 
Vedtak: Det opprettes en hurtigarbeidende komite bestående av MR-leder og 
minimum 2 representanter fra hus-styret. MR leder innkaller til møte så snart 
som mulig. 
  

3. Spydeberg felles menighetsråd har siden sammenslåingen av fellesrådene i 
Indre Østfold kommune i 2019, regnskapsmessig vært Spydeberg 
Gjenbruksmiljø. Dette gir ikke god mening og kirkevergen anbefaler at dette 
org.nr. slettes. Det opprettes nytt org.nr som gis navnet Spydeberg 
gjenbruksmilø. Dette legges hvis mulig som en avdeling under Spydeberg 
sokn. 
Vedtak: Spydeberg felles menighetsråd org.nr. 976985885 legges ned med 
virkning fra dags dato. Nytt org.nr. opprettes og gis navnet Spydeberg 
Gjenbruksmiljø- dette som en underavdeling av Spydeberg sokn. 

 
 

 
 

Spydeberg 10.10.2024  
  
  
Iver L Langseth       Terje Stenholt  
Nestleder        Sekretær/daglig leder  
 


